

Key Messages for Prospective Student Centralized Data Collection – 2025

Last updated by the Data Collection Steering Committee (DC-SC) – April 2025

Key Messages for Students

The OUEvents Pass is used at the Ontario Universities’ Fair (OUF) and Ontario Universities’ Regional Fairs only. When referring to the OUF and/or Regional Fairs, use the wording “Sign up for OUEvents Pass”, otherwise use “Share your information with Ontario universities”.

English	French
<p>Sign up for an OUEvents Pass to: / Share your information with Ontario’s universities to:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Learn about your university options and sign up for events (like open houses, campus tours and the OUF). • Connect with all the universities you are interested in, so they can send you personalized information. • Receive advice about how to apply and pay for university. • Stay on top of important deadlines. • Help universities improve their programs and services for you and future applicants. 	<p>Inscrivez-vous pour recevoir un Passe Événements-UO à : / Partagez vos renseignements avec les universités de l’Ontario pour :</p> <ul style="list-style-type: none"> • En apprendre sur vos options d’études universitaires et vous inscrire à des événements (tels que journées « portes ouvertes », visites de campus et la FOU). • Nouer des liens avec les universités qui vous intéressent, afin qu’elles puissent vous envoyer des renseignements personnalisés. • Recevoir des conseils sur la façon de faire demande à l’université et de défrayer les coûts de vos études. • Vous tenir au fait des dates limites importantes. • Aider les universités à améliorer leurs programmes et services afin de mieux vous servir, ainsi que les candidates éventuelles et candidats éventuels.

Additional Key Messages for Students

English	French
<p>1. Sharing your information helps the universities improve their programs and services.</p> <p>Signing up for an OUEvents Pass helps the universities improve their programs and services.</p> <p>2. Sharing your information with universities helps you get personalized information and advice about university.</p> <p>Signing up for an OUEvents Pass helps you get personalized information and advice about university.</p> <p>3. Your information may be used to help shape university programs and events.</p> <p>4. Knowing which events you attend and your feedback on those events helps universities plan for future years.</p> <p>5. Any information you choose to share is private and protected.</p>	<p>1. Le fait de partager vos renseignements avec les universités aide les universités à améliorer leurs programmes et services afin de mieux vous servir.</p> <p>Le fait de vous inscrire pour obtenir un Passe Événements-UO aide les universités à améliorer leurs programmes et services afin de mieux vous servir.</p> <p>2. Le fait de partager vos renseignements avec les universités, vous permet de recevoir des renseignements personnalisés et des conseils au sujet de l'université.</p> <p>Le fait de vous inscrire pour obtenir un Passe Événements-UO, vous permet de recevoir des renseignements personnalisés et des conseils au sujet de l'université.</p> <p>3. Vos renseignements peuvent être utilisés afin d'aider à créer des programmes et des événements universitaires.</p> <p>4. Le fait de connaître les événements auxquels vous prenez part et votre rétroaction à leur sujet aide les universités à planifier de futures activités.</p> <p>5. Tout renseignement que vous choisissiez de partager est privé et protégé.</p>

Key Messages for Guidance Counsellors

English	French
<p>As guidance counsellors, you understand the importance of personalized support for each student's unique path.</p> <p>Collecting student data allows us to effectively communicate with students about their university options and the application process, providing tailored advice to help them navigate admission, explore financial aid opportunities and stay on top of crucial deadlines.</p> <p>The information we gather enables us to offer targeted guidance on programs of interest and upcoming university events, such as open houses and information sessions.</p> <p>Privacy and data protection are important concerns, and we adhere strictly to the applicable privacy statement and Freedom of Information and Protection of Privacy Act (FIPPA). When students share their data with us, it falls under the umbrella of our commitment to safeguarding their privacy.</p> <p>Your collaboration is invaluable to us. As important partners, you play a crucial role in ensuring the accuracy of the data we collect. Your assistance allows us to continually refine our programs and services, to better serve the needs of prospective students and our broader community.</p>	<p>En votre qualité de conseillères et conseillers en orientation, vous comprenez l'importance d'un soutien personnalisé pour le parcours unique de chaque élève.</p> <p>La collecte de données sur les élèves nous permet de communiquer efficacement avec les élèves au sujet de leurs options universitaires et du processus de demande d'admission, en leur fournissant des conseils sur mesure pour les aider à s'orienter lors de l'admission, à explorer les programmes qui les intéressent et les possibilités d'aide financière, et à ne pas perdre de vue les échéances cruciales.</p> <p>Les renseignements que nous recueillons nous permettent d'offrir des renseignements ciblés sur des événements universitaires à venir, tels que les journées « portes ouvertes » et les séances d'information.</p> <p>La protection de la vie privée et des données est une préoccupation importante, et nous adhérons strictement à la Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée (LAIPVP). Lorsque les élèves partagent leurs données avec nous, ceci s'inscrit dans le cadre de notre engagement envers la protection de la vie privée.</p> <p>Votre collaboration nous est précieuse. En votre qualité de précieux partenaires, vous jouez un rôle crucial en garantissant l'exactitude des renseignements que nous recueillons. Votre aide nous permet d'améliorer continûment nos programmes et services, afin de mieux répondre aux besoins de vos élèves et de notre communauté au sens large.</p>